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Protokół Nr 29/2017 

z przebiegu  Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 

z dnia 23  marca 2017 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia Komisji godzina: 10,00 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca 

zał. Nr 1 do protokołu. (nieobecny Radny Grzegorz Walczak) 

Goście uczestniczący w posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca zał. Nr 2 

do protokołu. 

Zaproszenie wraz z porządkiem obrad Komisji stanowi  zał. Nr 3 do protokołu. 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Powiatu1 Józef Piksa. Po powitaniu wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził na 

podstawie listy obecności kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Ad 1  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa 

przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku, który jest zgodny z zawiadomieniem 

wysłanym radnym na posiedzenie komisji (głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

–  na Sali obecnych 9 radnych)  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/76/2016 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 

grudnia 2016 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wałbrzyskiego  na lata 2017-2027.  

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie wspólnej realizacji i finansowania z Gminą Stare Bogaczowice budowy 

chodników przy drodze powiatowej Nr 3464D w Starych Bogaczowicach.  

                                                           
1
 Ilekroć w protokole znajdzie się wpis Przewodniczący Komisji będzie to oznaczało Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu.  
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6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie określenia zadań powiatu, na które przeznaczone są środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku.  

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie prowadzenia obsługi i zarządzania środkami finansowymi Wspólnego 

Funduszu Mieszkaniowego.  

8. Informacja o efektach współpracy Powiatu Wałbrzyskiego z innymi samorządami za 

2016 r. w zakresie realizacji wspólnych zadań i inwestycji. 

9. Sprawy bieżące. 

 

Ad 2. Uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie  zgłoszono. Jego przyjęcie zostało 

potwierdzone przez głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  –  na Sali obecnych 9 

radnych  

 

Ad 3. Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2017 

rok omówiła Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk. Jak podkreśliła projekt ten 

zakłada zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 3 203 810 zł, zwiększenie 

wydatków budżetowych o kwotę 4 488 782 zł. W § 2 ustala się deficyt w kwocie 8 394 972 zł 

– źródłem pokrycia deficytu będą przychody pochodzące z wolnych środków i planowanego 

kredytu. Zwiększa się przychody w § 950 pod nazwą wolne środki o kwotę 4 084 972 zł. 

Budżet po dokonanych zmianach: 

Planowane dochody kształtować się będą w wysokości 47 077 877 zł 

Planowane wydatki ogółem kształtować się będą w wysokości 55 477 849 zł z tego 

planowane wydatki  - 43 434 446 zł  

Planowane wydatki majątkowe - 12 040 403 zł 

Najważniejsze zmiany w tym projekcie:  

Wprowadza się dochody budżetowe w kwocie 3 208 227 zł. Największe pozycje w których 

zwiększamy dochody:  

• 152 381 zł – kwota ta wynika z pisma Ministerstwa Finansów i Rozwoju określające 

ostateczne kwoty subwencji ogólnej i planowanych udziałów od osób fizycznych. Tu 

nastąpiło zmniejszenie dochodów o kwotę  4 417 zł.   

• Na podstawie zawartej umowy partnerskiej z województwem Dolnośląskim  w 

sprawie realizacji projektu RPOWD pod nazwą zawodowy Dolny Śląsk zwiększa się 

dochody powiatu o kwotę 29 925 zł   
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• Zwiększa się plan finansowy PUP o kwotę 908 901 zł w związku z podpisaną umową 

z Województwem Dolnośląskim w ramach RPO „Własny biznes nie jest dla 

wybranych” 

• 2 034 784 zł związku z podpisaną umowa w Województwem Dolnośląskim w ramach 

projektu RPO „wykorzystywanie odnawialnych źródeł energii w obiektach 

użyteczności publicznej – Czarny Bór Walim i Stare Bogaczowice.  

Największe pozycje po stronie wydatkowej: 

• W Dziale 600 Transport i łączność została zabezpieczona kwota 113 tyś zł w związku 

z wyrokiem sadu apelacyjnego we Wrocławiu – roszczenie Hekomost (sprawa z 2012 

roku).  

• Zwiększa się środki dla Wydziału Organizacyjnego 140 000 zł na dalsze prace 

remontowe  

• 20 tyś zł – zakup materiałów promocyjnych 

• W Dziale 758 zabezpiecza się kwotę 338 000 zł – zwrot za niewłaściwe naliczenie 

subwencji oświatowej (za 2014 rok)  

• W Dziale 801 zabezpiecza się kwotę 60 000 zł w celu realizacji remontu sal 

dydaktycznych w Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej Curie w Szczawnie Zdroju.  

• Zwiększa się plan finansowy Szkoły w Szczawnie Zdroju  o kwotę 4000 zł – na 

remont muru oporowego.  

• Zwiększa się plan Starostwa o kwotę  60 000 zł zakup 21 laptopów oraz wymiany  

przyłącza w Zespole Szkół w Szczawnie – Zdroju – jest to związane z naszym 

projektem.  

• 32747 zł zabezpieczamy środki na wydatki, które będziemy musieli ponieść w roku 

2017 na wkład 2822 zł i wydatki z dotacji – 29925 zł (projekt zawody Dolny Śląsk) 

•  Zabezpieczamy 139 367 zł na zwiększenie środków dla Zespołu Szkół w Szczawnie – 

Zdroju – istnieje duże prawdopodobieństwo, że zabraknie środków na wynagrodzenia.    

• Dział 852 Pomoc Społeczna zabezpiecza  się kwotę 50 975 na wniosek Dyrektora 

PCPR w związku ze zwiększeniem wynagrodzeń oraz składek i pochodnych.  

• W Dz. 853 – są to środki zabezpieczone na realizację umów w ramach RPO „biznes 

nie jest dla wybranych” 908 901 zł.   

• W Dz. 854 Edukacyjna Opieka Wychowawcza zabezpieczamy środki w wysokości 

152 381 zł pochodzące  ostatecznego rozliczenia subwencji; 
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Pani  Skarbnik zwróciła uwagę na błąd techniczny i poprosiła o skorygowanie na 

swoich egzemplarzach powinno być „Zwi ększa się plan Starostwa na placówki 

oświatowe”  

• W Dz. 854 na wniosek Dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej zwiększa się plan finansowy o 59 184 zł (na dwa etaty logopedę oraz 

psycholog 1/2 i rehabilitant 1/2). Szkolenia i działania promocyjne we wczesnym 

wspomaganiu rozwoju. Zwiększenie etatyzacji jest podyktowane zwiększoną ilością 

dzieci (których obecnie jest 34). Zarząd wystąpi do Ministerstwa o zwrot subwencji. 

• W Dz. 855 Rodzina – zwiększa się środki w wysokości  160 000 zł na placówki 

opiekuńczo – wychowawcze w związku z ich reorganizacją (standaryzacją) wszczętą 

na wniosek Wojewody Dolnośląskiego. 

• W Dz. 921 i 926 zabezpiecza się środki dla Wydziału Organizacyjnego (organizacja 

imprez wraz z gminami) w wysokości 60 000 zł Dział Kultura i Ochrona Dziedzictwa  

i 50 tyś Kultura fizyczna i Sport. 

Zakres wydatków inwestycyjnych majątkowych :   

• Dz. 750 wprowadza się nowe zadanie pn.  zakup przenośnego systemu scenicznego - 

scena modułowa.  

• Dz. 754 Ochrona Przeciwpożarowa wprowadza się dodatkową kwotę 80 000 zł na 

zakup nowych samochodów ratowniczych dla OSP. Razem w tym Dziale będzie 120 

000 zł.  

• Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne dla  Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej – zakup pomocy dydaktycznych. Jest to zakup sprzętu niezbędnego do 

diagnozy i treningu i koordynacji półkul mózgowych.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Jarosław  Buzarewicz zapytał w następujących kwestiach :  

1. Skąd decyzja i dodatkowe środki w budżecie w wysokości 80 tyś zł (łącznie 120 tyś 

zł) na zakup samochodów gaśniczych.  

2. Czy kwota na zakup sceny modułowej to środki własne? 

3. Poprosił o wyjaśnienie na jakie wydarzenia w gminach będą przeznaczone środki (50 i 

60 tyś zł).  

Wicestarosta Powiatu Krzysztof Kwiatkowski udzielił odpowiedzi na powyższe pytania. 

Odp. Na I pytanie: Wicestarosta wyjaśnił, że Jaczków wycofał się z wniosku o 

dofinansowanie samochodu gaśniczego, gdyż nie zebrał wystarczającej ilości środków 
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finansowych na zakup tego samochodu. Trzy Ochotnicze Straże Pożarne (Zagórze Śląskie, 

Borówno i Stare Bogaczowice) wystąpiły z zabezpieczonymi środkami na zakup nowych 

samochodów. Pierwszy raz w historii powiatu aż trzy jednostki będą mogły otrzymać 

dofinansowanie. Decyzja Zarządu o zwiększeniu planu o 80 tyś złotych była podyktowana 

możliwością współpracy OSP z Powiatem Wałbrzyskim w zakresie zagospodarowania 

terenów powypadkowych należących do zarządców dróg (zadanie scedowano na powiaty). 

Najkorzystniejszą formą  rozwiązania tego problemu według Zarządu będzie współpraca z 

jednostkami straży pożarnej na naszym terenie, czyli OSP będzie wykonywać  te w naszym 

imieniu, a powiat w zamian dofinansuje zakup nowych  samochodów ratowniczo – 

gaśniczych. Zadania te zostaną zapisane w umowie.   

Odp. Na II pytanie: Powiat Wałbrzyski jest organizatorem wielu imprez i wydarzeń 

kulturalno – oświatowych na terenie Powiatu Wałbrzyskiego w trakcie których wynajmowany  

jest sprzęt (mała scena). Za wynajmowanie tego rodzaju sprzętu płacimy bardzo duże  

pieniądze.  

Radny Andrzej Lipi ński zapytał, jakiej wielkości będzie to sprzęt. Wyraził również 

niezadowolenie z rozszerzenia oferty dofinansowania SP gdyż jak podkreślił, zgodnie z 

wnioskiem Komisji Budżetu  i regulaminem w tym zakresie dofinansowanie raz w roku miała 

otrzymać tylko jedna jednostka.  

Radny Jarosław Buzarewicz zwrócił uwagę, że tego rodzaju scena modułowa musi być 

atestowana i muszą być wykonywane przeglądy a to są dodatkowe koszty. Do jej obsługi 

muszą być przeszkolone osoby. Poddał pod rozwagę zakup sceny modułowej mimo, że jest 

droższa to jest mniej skomplikowana.   

Wicestarosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że Rozporządzenie Rady 

Ministrów nałożyło na powiat dodatkowe zadania związane z utylizacją i zabezpieczeniem 

terenu po wypadkach, a zarząd w sposób racjonalny próbuje temu zaradzić proponując na tę 

chwilę najlepsze rozwiązanie.   

Przewodniczący Komisji Józef Piksa zapytał jak będzie sporządzona umowa i jak będzie 

rozwiązana sprawa utylizacji, która jest częścią zabezpieczenia terenu powypadkowego. Czy  

OSP jako stowarzyszenie będzie mogło wykonywać tego typu działania.  

Wicestarosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że strażacy jako służby 

ratunkowe do tej pory wykonywały te czynności, o których mówi Przewodniczący Komisji. 

OSP tak jak Straż Pożarna działa w systemie ratowniczo – gaśniczym. 

Członek Zarządu Mirosław Potapowicz odnosząc się do zakupu sceny modułowej wyjaśnił, 

że powiat kupuje modułowe urządzenie sceniczne, które nie wymaga przeglądów.  
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Radny Kamil Orpel odniósł się do braku działań Zarządu Powiatu tj. braku stosownej 

propozycji w formie uchwały przyznającej dofinansowanie dla gminy Jedlina- Zdrój na 

budowę wieży widokowej.  

Zapytał również o możliwość użyczenia przez podmioty samorządowe bądź radnych, 

zakupionej przez powiat sceny modułowej.  

Członek Zarządu Mirosław Potapowicz wyjaśnił, że każdy wniosek w tym zakresie będzie 

rozważony przez Zarząd.  

Wicestarosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski podkreślił, że budowa wieży widokowej 

nie jest zadaniem własnym powiatu. W budżecie na 2017 rok zostało zabezpieczone 200 000 

zł na wspólną realizacje tego zadania. 100 000 zł jest to rezerwa celowa. Wyjaśnił skąd brak 

decyzji zarządu w tej sprawie. Jak podkreślił, wniosek pana burmistrza o montaż finansowy 

przyszedł dopiero 30 dnia od daty złożonego przez zarząd pytania. Po jego otrzymaniu zarząd 

niezwłocznie rozpatrzył go na posiedzeniu. W wyniku pojawiających się wątpliwości w 

związku z pojawieniem się trzeciego partnera, Zarząd Powiatu ponownie występił do gminy o 

doprecyzowanie tej kwestii. Niestety do dnia dzisiejszego, jak podkreślił Wicestarosta nie 

mamy udzielonych wyjaśnień. Stąd brak decyzji ze strony zarządu.  

Przewodniczący Komisji Józef Piksa podkreślił, że burmistrz zabezpieczył udział własny w 

postaci 800 000 zł. Pozyskanie przez burmistrza Jedliny-Zdrój nowych partnerów 

finansowych nie powinno stanowić przeszkód w realizacji tej inwestycji.  

Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura podkreślił, że Zarząd wychodzi naprzeciw każdej 

jednostce terytorialnej na terenie naszego powiatu wspierając je finansowo. Zarząd poparł 

również inicjatywę Gminy jedlina Zdrój. Wątpliwości wynikają jedynie z potrzeby 

transparentności w tym zakresie, a co za tym idzie przejrzystości w dokumentacji.  

Radny Andrzej Lipi ński zwrócił się do Zarządu o uszczegółowienie tego projektu uchwały 

o informację dla jakich jednostek OSP będzie skierowana dotacja w budżecie. Poprosił 

również Zarząd, aby przed Sesją radni otrzymali montaż finansowy w tej sprawie.  

Kolejne pytanie dotyczyło szczegółów przeznaczenia 140 000 zł na remont budynku 

starostwa. 

Wicestarosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski podkreślił, że nie zgadza się na wpisanie 

tych jednostek do uchwały, gdyż na tym etapie nie zostały jeszcze zakończone negocjacje, co 

do szczegółów umowy.  

Zwiększone środki dla  Starostwa zostaną przeznaczone na wykonanie prac remontowych w 

pomieszczeniach urzędu. Z uwagi na bardzo zły stan pomieszczeń wynajmowanych przez 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego należy w trybie natychmiastowym podjąć 
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remonty polegające miedzy innymi na wzmocnieniu konstrukcji metalowych, drewnianych, 

odbudowie tynków, położeniu legarów - nowej podłogi i wymienić oświetlenie. W ramach 

tych pieniędzy zostały już wyremontowane muszle klozetowe i umywalki.  

Radna Grażyna Owczarek podziękowała w imieniu Chóru Renoma z Głuszycy za 

możliwość współpracy, a co za tym idzie występów na imprezach kulturalnych w naszym 

regionie.  

Radny Kamil Orpel  zapytał o przeznaczenie środków, które zostały zapisane w uchwale na 

wynagrodzenia.  

Starosta Jacek Cichura wyjaśnił, że niezwykle istotnym dla funkcjonowania każdej 

jednostki jest profesjonalnie wykształcona, wyszkolona  i opłacana kadra. Zarobki 

pracowników PCPR były na bardzo niskim poziomie, stąd decyzja o ich podwyższeniu. Są to 

jedynie drobne regulacje.     

Wicestarosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski wskazał, że obecny Zarząd wypracował 

wolne środki w wysokości 4 454 972 zł. Planowany kredyt do 7500000 zł zostaje 

pomniejszony do kwoty 4 000 700 zł z uwagi na to, że 2 000 800 wolnych środków zostanie 

wprowadzone na zadania z kredytu.  

Radny Andrzej Lipi ński zwrócił się do Zarządu o informację do Sesji w zakresie średniego 

wynagrodzenia  pracowników PCPR i ilości etatów. 

Sale opuściło dwóch radnych: Stanisław Janor i Kamil Orpel 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii.  

W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 7 

radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

 

Ad 4.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/76/2016 

Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego  na lata 2017-2027 omówiła Skarbnik 

Powiatu Joanna Błażuk.  Jak podkreśliła propozycje te są podyktowane zawartymi  w 

projekcie uchwały w sprawie zmian w budżetu na 2017, w szczególności  wprowadzeniem 

wolnych środków. Znaczne zmiany zostały wprowadzone w zał. Nr 2 – przedsięwzięcia. 

Brak uwag i dyskusji. 
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Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii.  

W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 7 

radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

 

Ad 5. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie wspólnej realizacji i finansowania z 

Gminą Stare Bogaczowice budowy chodników przy drodze powiatowej Nr 3464D w Starych 

Bogaczowicach omówił Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony  

Środowiska Andrzej Sokołowski. Jak przypomniał gmina Stare Bogaczowice pismem z dnia 

06.03.2017 r. zadeklarowała chęć wspólnej realizacji z Powiatem Wałbrzyskim zadania polegającego 

na budowie chodników przy drodze powiatowej Nr 3464D w Starych Bogaczowicach. Warunkiem 

wspólnej realizacji zadania i udzielenia przez Powiat dotacji w kwocie 20 000,00 zł jest wybudowanie 

przez Gminę chodnika o powierzchni min. 400 m2. Stąd przedmiotowa propozycja. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii.  

W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 7 

radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

 

Ad 6.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia zadań powiatu, na które 

przeznaczone są środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

2017 roku  omówiła po. Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Wioleta 

Kostiańczuk - Tulikowska.  Jak podkreśliła projekt uchwały zawiera podział środków 

otrzymanych od prezesa Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. W 

bieżącym roku powiat wałbrzyski otrzymał środki w wysokości 718 164 zł na zadania 

wynikające z ustawy o rehabilitacji zawodowej, społecznej oraz zatrudnieniu osób 

niepełnosprawnych. Jest to kwota wyższa w porównaniu do roku poprzedniego jednak 

niewystarczająca aby pokryć wszystkie wnioski. Przy podziale środków zastosowano kryteria, 

ograniczenia, wytyczne prezesa PFRON, które zostały przedstawione w załącznikach do 

uchwały. Pani Dyrektor poinformowała, że 21.03.2017 roku Powiatowa Rada Osób 

Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała ten podział środków.   

Uwag nie zgłoszono 
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Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii.  

W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 7 

radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

 

Ad 7. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie prowadzenia obsługi i zarządzania 

środkami finansowymi Wspólnego Funduszu Mieszkaniowego omówiła Główna Księgowa 

Teresa Tworek. W ubiegłym roku Gmina Wałbrzych zakończyła wspólną obsługę funduszu 

mieszkaniowego. Dyrektorzy naszych jednostek poprosili o zorganizowanie obsługi 

administracyjno – finansowej w starostwie powiatowym. Zarząd wychodząc naprzeciw tym 

wnioskom postanowił utworzyć wspólny fundusz. Pełna obsługa w ramach Wspólnego 

Funduszu Mieszkaniowego będzie prowadzona przez pracowników Biura Obsługi Jednostek 

Finansowych w naszym urzędzie.  

Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii.  

W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 7 

radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

 

Ad 8. 

Informację o efektach współpracy Powiatu Wałbrzyskiego z innymi samorządami za 2016 r. 

w zakresie realizacji wspólnych zadań i inwestycji (stanowi zał. Nr 4 do protokołu) omówił 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony  Środowiska Andrzej 

Sokołowski.  

Informacja została przyjęta przez aklamację.  

 

Ad 9.  

Sprawy bieżące: 

Przewodniczący Komisji Józef Piksa zaproponował, aby na majowe posiedzenie 

połączonych Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu  oraz Komisji  Oświaty, Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu, zaprosić wszystkich burmistrzów i wójtów naszego powiatu 

w celu omówienia dotychczasowej wspólnej realizacji zadań w zakresie: 

- akcji zimowego i letniego utrzymania dróg i poboczy,  

- budowy chodników,  

- realizacji zadania pn. Dolnośląska Stolicy Kultury 

- przeprowadzonych inwestycji  
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- współpracy z gminami na terenie których umiejscowione są placówki oświatowo 

wychowawcze (plan zagospodarowania)  

Wszyscy radni poparli pomysł wspólnego spotkania podkreślając jednocześnie, że zasadnym 

byłoby przygotowanie filmu   reklamowo – promocyjnego o dokonaniach powiatu i   

przekazanie tych filmów włodarzom.  

Radny Andrzej Lipi ński zawnioskował w następującej sprawie:  

Komisja wnioskuje do Zarządu o możliwość  przekazania odszkodowania działki na rzecz 

gminy Czarny Bór.  

Członkowie Komisji odrzucili wniosek przez głosowanie: 2 za, 5 przeciw, 0 wstrzymujących 

się na Sali obecnych 7 radnych.    

Radny Andrzej Lipi ński zwrócił się do Zarządu o udostępnienie kserokopii pism - 

korespondencji pomiędzy Gminą Mieroszów a Powiatem Wałbrzyskim w zakresie zmian w 

planie zagospodarowania przestrzennego dot. nieruchomości Domu Dziecka Catherina i 

budynku przy przejściu granicznym; 

Zaznaczył również, że obligatoryjnie przy każdej wyremontowanej drodze, moście,  

przepuście, czy inwestycji należy postawić tabliczki informujące mieszkańców, kto podjął te 

działania, kto je wykonał i kto sfinansował. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Józef Piksa zamknął 

dwudzieste dziewiąte posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Na tym protokół 

zakończono.   

Komisja zakończyła się o godzinie 13,00 

Protokół sporządziła: 

Violetta Muszyńska 

Główny Specjalista 

 

     Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 
        /-/ 
           Józef Piksa  

 

 

 

Załącznik: Nagranie CD z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu stanowi zał. do 
protokołu.  


